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Készült: Kesztölc Község Képviselő-testületének soros ülésén 2023. április 

26-án 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Radovics Istvánné 

alpolgármester, Juhász Sándor, Kara József, Kochnyák Sándor, Nádasi 

István képviselők, Szántó Erika jegyző  

Farkas Krisztina polgármester: tisztelettel köszönti a megjelent 

képviselőket.  

Megállapítja, hogy a megválasztott 7 fő képviselőből 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Szivek György igazoltan van távol.  

Tóth Krisztián a Dorogi Szociális Szolgáltató Központ Családsegítő és 

Gyermekjóléti Szolgálat vezetője jelezte, hogy késve tud kapcsolódni az 

üléshez. 

Ismerteti a tárgyalandó napirendi pontokat. 

 

Napirendi pontok:  

1. Az egészségügyi ellátás helyzete 
Előadó: Dr.Kéninger Anna gyermekorvos 

    Dr.Bús János háziorvos 

    Dr.Vereczki Johanna fogorvos 

    Kosztka Gréta védőnő 

2. Beszámoló a család- és gyermekvédelemről 
Előadó: Tóth Krisztián intézményvezető 

3. 2022. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Farkas Krisztina polgármester 

 

4. 2022. évi zárszámadási rendelet 
Előadó: Farkas Krisztina polgármester 

 

5. Helyi adórendelet módosítása 
Előadó: Szántó Erika jegyző 

 

6. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Előadó: Farkas Krisztina polgármester 
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7. Egyebek 
 

8. Zárt ülés  

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 33/2023. 

(IV.26.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés napirendjét elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

1. Napirendi pont 

 

Az egészségügyi ellátás helyzete 

 

Farkas Krisztina polgármester: megköszöni az orvosoknak, hogy jelenlétük-
kel megtisztelték a Képviselő-testületet. Elmondja, hogy az orvosok és a vé-

dőnő 2022. évi beszámolója előzetesen kiküldésre került a Képviselő-testület 
tagjainak, a Humán Bizottság megtárgyalta. Ezek alapján javasolja a beszá-

molók elfogadását. Kosztka Gréta védőnő jelezte, hogy sajnos nem tud részt 
venni a mai ülésen, de írásban természetesen szívesen válaszol a felmerülő 
kérdésekre. 
 

 Dr. Kéninger Anna gyermekorvos 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 34/2023. 

(IV.26.) határozata Dr. Kéninger Anna gyermekorvosi beszámolójának 

elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Kéninger Anna gyermekorvosi 

beszámolóját elfogadta 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

 Dr. Bús János háziorvos 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 35/2023. 

(IV.26.) határozata Dr. Bús János háziorvosi beszámolójának 

elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az Dr. Bús János háziorvosi 

beszámolóját elfogadta 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

 Dr. Vereczki Johanna fogorvos 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 36/2023. 

(IV.26.) határozata Dr. Vereczki Johanna fogorvosi beszámolójának 

elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Vereczki Johanna fogorvosi 

beszámolóját elfogadta 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 
 

 Kosztka Gréta védőnő 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 37/2023. 

(IV.26.) határozata Kosztka Gréta védőnői beszámolójának elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kosztka Gréta védőnői beszámolóját 

elfogadta 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Farkas Krisztina polgármester: megköszöni a részletes beszámolót, az eddigi 
munkájukat az orvosoknak és a védőnőnek, további jó egészséget és 

kitartást kíván a feladataik ellátásához. 
 

Farkas Krisztina polgármester: tájékoztatásul elmondja, hogy mivel Tóth 

Krisztián intézményvezető még nem érkezett meg, ezért a család- és gyer-
mekvédelemről szóló beszámolóját később tárgyalják. 
 

2. Napirendi pont 
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2022. évi költségvetési rendelet módosítása 
 

Farkas Krisztina polgármester: elmondja, hogy a 2022. IV. negyedévben az 

eredeti előirányzatként nem tervezett többletbevételek befolyása és a tartalék 

változása miatt szükség van a 2022. évi költségvetés módosítására. 

Előzetesen a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta, elnökük 

ma nem tud részt venni az ülésen, ezért Nádasi István bizottsági tagot 

kérdezi döntésükről. 

Nádasi István képviselő: a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

elfogadásra javasolja a 2022. évi költségvetés módosítását. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta: 

 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

6/2023. (IV. 26.) önkormányzati rendelete 

az Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 

3/2022. (II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

3. Napirendi pont 

 

2022. évi zárszámadási rendelet 
 

Farkas Krisztina polgármester: elmondja, hogy az előbbi 

rendeletmódosításra azért is szükség volt, mert törvényi kötelezettségünk a 

2022. évi zárszámadási rendelet megalkotása, mely a teljes költségvetési évre 

vonatkozik. A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság előzetesen ezt is 

megtárgyalta. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a rendeletet elfogadta: 

 
Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelete 

az Önkormányzat 2022. évi zárszámadásáról 

 

4. Napirendi pont 
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Helyi adórendelet módosítása 
 

Szántó Erika jegyző: elmondja, hogy kiegészítésre szorul a települési adó 

szabályozása, mert egy Kúriai döntés miatt mentes a települési adó fizetési 

kötelezettség alól az a tulajdonos, aki egyben egyéni vállalkozóként, 

mezőgazdasági őstermelőként, illetve jogi személy tagjaként vállalkozási 

tevékenységet folytat a tulajdonában álló termőföldön. Ez a szabály kizárja, 

hogy alanya legyen a települési adónak. Rendeletmódosítási javaslata 2023. 

május 1-jén lépjen hatályba. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta: 

 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2023. (IV. 26.) önkormányzati rendelete 

az Önkormányzat 16/2016.(XI.30.) önkormányzati rendelete a helyi 

adókról szóló rendelet módosításáról 

 

Farkas Krisztina polgármester: köszönti az időközben megérkező Tóth 

Krisztián intézményvezetőt, polgármester javaslatára az ülést a család- és 
gyermekvédelemről szóló beszámolóval folytatják. 
 

5. Napirendi pont 

 

Beszámoló a család- és gyermekvédelemről 
 

Farkas Krisztina polgármester: a beszámoló előzetesen kiküldésre került a 

Képviselő-testület tagjainak, a Humán Bizottság megtárgyalta. Ezek alapján 

javasolja a beszámoló elfogadását. 

 

Tóth Krisztián intézményvezető: beszámolójához kiegészítésül elmondja, 

hogy nagyon jó a kapcsolat az Önkormányzattal, a háziorvossal és a 

gyermekorvossal, a jelzőrendszer kiválóan működik a községben, ezért 

sikeres az együttműködés. Kesztölc élen jár a lakosok számára települési 

támogatások formájában nyújtott segítségben. 

 

Kara József a Humán Bizottság elnöke: köszönetet mond az 

együttműködésért és a települési támogatások elbírálásában nyújtott 

segítségért. 

 

Farkas Krisztina polgármester: megköszöni munkájukat, az 

együttműködést, sok sikert és kitartást kíván a továbbiakban. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 38/2023. 

(IV.26.) határozata a Dorogi Szociális Szolgáltató Központ Családsegítő 

és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójának elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Dorogi Szociális Szolgáltató Központ 
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolóját elfogadta 

 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

5. Napirendi pont 

 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 

Farkas Krisztina polgármester: beszámol a 2023. március 29. óta eltelt 

időszak eseményeiről: 

március 30: műszaki tartalom átbeszélése a Községi Klubbal kapcsolatban a 
pályázatíróval 

március 31: adásvételi szerződés aláírása Budai Évával 

április 4: Beadásra kerültek a Nyár utcai telekalakítások a Földhivatalba 

április 6: a Bánk bán utcai vízelvezetés munkaterület átadása 

április 12: Egyeztetés a CBA  tulajdonosával a Szabadság téri parkolók 
kialakításáról 

április 14: 100 éves az IPOSZ, emlékülés a Kisiskolában 

április 15: Szülők, nevelők jótékonysági bálja a Művelődési Házban 

április 20: Költészet napi műsor és szavalóverseny a Művelődési Házban 

április 21: a Kesztölci Rajzkör és az IRMÁK alkotóinak közös kiállítás 
megnyitója 

április 25: Terplán Zoltán történésszel egyeztetés a vármegye településeit 

bemutató könyvhöz 

- Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság ülése 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 39/2023. 

(IV.26.) határozata az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló 

beszámoló elfogadásáról 

Kesztölc község Képviselő-testülete Farkas Krisztina polgármester 

beszámolóját a fentiek szerint elfogadja. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

 

7. Napirendi pont 

 

EGYEBEK 
 

 

 Napelem parkhoz elvi hozzájárulás megadása 

 

Farkas Krisztina polgármester: elmondja, hogy a CALLIS Befektetési Zrt. 

projekttársasága, az ISTAR Holding Kft. (1124 Budapest, Csörsz u. 45., 

Beruházó) kérelemmel fordult az Önkormányzathoz melyben egy 42 MW 

teljesítményű napelem park beruházást tervez megvalósítani, amely által 

megtermelt villamos energiát 22 kV-os termelői vezetéken (földkábel) 

keresztül táplálja vissza az E.ON Észak-dunántúli Áramhálózati Zrt. 

tulajdonában álló transzformátor állomásba (hrsz: Esztergom 0471/1). 

Társaságuk az E.ON Észak-dunántúli Áramhálózati Zrt-vel aláírt 

hálózatcsatlakozási szerződéssel jogosultságot szerzett arra, hogy annak 

alállomásán keresztül a tervezett 42 MW villamos kapacitást az országos 

hálózatra csatlakoztassa. A Beruházás területigénye maximum 60 hektár, 

amelynek kiválasztása során figyelembe kellett venniük a különböző 

korlátozó tényezőket (föld-, örökség-, környezet-, természet-, vízvédelmi stb. 

szempontokat). 

 A mellékelten csatolt átnézeti térképen jelölték a szóba jöhető területeket, 

amelyek egyeztetésre kerültek már a főépítésszel és személyes találkozó 

keretében a képviselő testület tagjaival is.  

Ezek az ingatlanok a 

 Kesztölc 030/9,12 

 Kesztölc 0268/41 

 Kesztölc 0242/34,38,40 hrsz 

Természetesen az érintett ingatlanok tulajdonosaival is meg kell tudniuk 

állapodni, de ehhez szükséges a Képviselő-testület előzetes elvi 

hozzájárulása. A térképen zöld színnel jelölt területek összessége cca 80 

hektár, de a beruházás területigénye maximum 60 hektár. 
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A HÉSZ módosítás költsége és a különböző szakhatósági hozzájárulások, 

engedélyek beszerzése a beruházót terhelik. 

Kéri, hogy a határozati javaslatot megtárgyalni és elfogadni szíveskedjenek. 

 

Strider Tibor: megkérdezi, hogy a lakosság tájékoztatása ezzel kapcsolatban 

megtörtént-e? 

 

Farkas Krisztina polgármester: kérdezi Strider Tibort, hogy tudja-e melyik 

részre tervezik a beruházást? 

 

Strider Tibor: válasza: nem. 

 

Farkas Krisztina polgármester: a napelem parkot nem engedtük a faluhoz 

közeli területre, Dorog és Kesztölc között a 117. számú főút másik felén 

tervezik létrehozni, amely nem szerves része a falunak, de mégis 

közigazgatásilag Kesztölchöz tartozik. Községünknek kevés adóbevétele van, 

ezért ez igen kecsegtető, mert tevékenységük adóbevételeinket növelhetik. 

 

Strider Tibor: újra megkérdezi, hogy nem lettek tájékoztatva az emberek? 

 

Farkas Krisztina polgármester: válaszában elmondja, hogy a képviselők a 

falu választott képviselői, ez elvi hozzájárulás, a terület nem önkormányzati 

tulajdonban van, a megvalósuláshoz szakhatósági engedélyek sora 

szükséges még, tehát ez csak egy tervezet, mely nem biztos, hogy létrejön. 

 

Strider Tibor: megkérdezi, hogy miért nem tájékoztatták a lakosságot az elvi 

döntésről, mivel ez a projekt 60 ha területet érint. Ha nem is a falu közelében 

van, de Önkormányzati tulajdonban. 

 

Farkas Krisztina polgármester: válasza, hogy egyik terület sincs az 

Önkormányzat tulajdonában, csak a közigazgatásilag tartozik hozzánk. 

 

Strider Tibor: megérti, hogy szükség van bevételekre, de nem tudni előre, 

hogy miként változtatják az adónemek kivonását az önkormányzatoknál. 

Nem tudni meddig lesz adófizetője az Önkormányzatnak a beruházó. 

Véleménye szerint, ha elvi hozzájárulását adja az Önkormányzat, akkor igent 

mond ezekre a „förmedvényekre”, melyek nem illenek a tájba. A helyi 

szabályzatot is módosítani kell. Nem érti, miért nem tájékoztatják a 

lakosságot. 

 

Kara József képviselő: hozzáfűzi, hogy nem szükséges tájékoztatni a 

lakosságot egy olyan dologról, ami abszolút nem biztos, hogy megvalósul, 

hiszen senki nem tudja. Tételezzük fel, hogy az Önkormányzat nem adja 
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hozzá az elvi hozzájárulását, de mivel ezek a területek magántulajdonban 

vannak és lehet, hogy így is úgy is felépül, mennyivel lesz jobb a helyzet? 

 

Strider Tibor: válaszában elmondja, hogy nem utólag kell úgymond tüzet 

oltani közmeghallgatás formájában, persze szép lassan belenyugodnak az 

emberek, de ha egy új tájrontó fejlesztésről van szó az emberek életéhez 

hozzátartozik a tájékoztatás. Azt is meg lehet gondolni, hogy az ingatlanok 

ára hogyan fog változni. 

 

Farkas Krisztina polgármester: válaszában utal az imént említett 

problémára, mi szerint az Önkormányzat szinte lehetetlen pénzügyi 

helyzetbe fog kerülni az energiaárak növekedése miatt, tartalékaink (melyet a 

Testület 3 év alatt spórolt össze) nagy részét az intézményeink 

energiaellátásának többlet költségeire fordítottuk, fenntartásuk is veszélybe 

kerülhet. Ha nem szerzünk plusz bevételt nem fogjuk tudni az iskolát, 

óvodát, művelődési házat, egészségházat és a hivatalt tovább fenntartani. 

 

Kara József képviselő: elmondja, hogy abban az esetben tudjuk fenntartani 

intézményeinket, ha az adóinkat megduplázzuk, vagy megtriplázzuk. Vagy a 

helyi adókat emeljük, így ráterheljük a lakosságra, vagy keresünk olyan 

befektetőket melyek helyi iparűzési adójából pénz folyik be 

Önkormányzatunkhoz. Tudjuk, hogy a meglévő napelem parkok is 

megosztották a lakosságot, ezért úgy tárgyaltunk a befektetővel, hogy a 

lakosok életét legkevésbé befolyásolja, a parkot fasorral tervezik körülvenni, 

így semmilyen módon nem zavarná a látképet. Mi képviselők szeretnék 

előrevinni községünket, megragadni az adódó lehetőségeket, ily módon 

növelni a bevételeket, mert nem szeretnék adóemelések formájában a 

lakosságra hárítani a terheket. 

 

Radovics Istvánné alpolgármester: hozzáteszi, hogy a tervezett terület 

közelében jelenleg folyamatos az illegális hulladék lerakása, melynek 

elszállítása több mint 3 millió forintba került már és sajnos mintha meg sem 

történt volna. A tervezett beruházás erre a problémára is megoldás lehet.  

 

Strider Tibor: kérdezi, hogy a magas kiadások megoldására egyéb, más 

megoldásokon gondolkodtak-e, bár konkrét javaslata nincs. 

 

Farkas Krisztina polgármester: válaszában elmondja, hogy nincs az 

Önkormányzatnak területe, amit ilyen célra hasznosíthatna, mind 

magánkézben van. 

 

Strider Tibor: nem feltétlenül olyan tevékenységre gondolt, amelyhez 

területre van szükség, de javaslata nincs a probléma megoldására. További 
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kérdése, hogy miért nem járnak a lakosok a Testületi-ülésekre, a 

közmeghallgatásokra? Ő párszor eljött, de miért nem járnak többen? 

 

Farkas Krisztina polgármester: a Képviselő-testületi ülések és a 

közmeghallgatások nyilvánosak, bárki részt vehet rajta. 

 

Strider Tibor: további kérdése, hogy van-e módja, hogy a Testületi üléseket 

élőben közvetítsék? 

 

Farkas Krisztina polgármester: az Önkormányzatnak jelenleg nincs élő 

szerződése a közvetítésre és az SZMSZ-ben sincs benne. 

 

Juhász Sándor képviselő: fentieket kiegészíti azzal, hogy a Falu Tévében 

voltak vetítve az ülések, de üzemeltető váltás miatt szünetel az adás, amint 

lehetséges újra lesznek vetítések.   

 

Strider Tibor: érdeklődik, hogy mennyi az iparűzési adóbevétel? 

 

Farkas Krisztina polgármester: jelenleg az adóbevétel 35-40 millió Ft évente, 

ha megvalósulna a napelem park további 30-35 millió forintot jelente évente.  

 

Strider Tibor: megköszöni a tájékoztatást. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 40/2023. 

(IV.26.) határozata a napelem park kialakítás elvi hozzájárulásához 

Kesztölc község Képviselő-testülete elvi hozzájárulását adja a CALLIS 

Befektetési Zrt. projekttársaságának, az ISTAR Holding Kft. - nek (1124 

Budapest, Csörsz u. 45.) napelempark létesítésére a Kesztölc 030/9,12, 

0268/41, 0242/34,38,40 hrsz által határolt területeken. A HÉSZ módosítás 

költsége és a különböző szakhatósági hozzájárulások, engedélyek beszerzése 

a beruházót terhelik. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 a 1305/3 hrsz-ú ingatan tulajdonjogának megszerzéséhez 

nyilatkozat tétel a Maradványhasznosító Zrt-nél 

 

Farkas Krisztina polgármester: elmondja, hogy a február 15-i ülésünkön 

döntöttünk a 1305/3 hrsz-ú, a Magyar Állam 3/6 tulajdonában lévő ingatlan 
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ügyében. Kérelmeztük az ingatlan ingyenes tulajdonba adását. A határozatot 

a Maradványhasznosító Zrt-nek megküldtük, melyre válaszként egy 

kiegészítő nyilatkozat megtételét kérték tőlünk. Írásos állásfoglalást kértünk 

Dr. Magyarovics Gyula ügyvédtől a lehetséges költségekről és jogi 

következményeket illetően, melyre megnyugtató választ kaptunk. Mi szerint 

csak a hagyaték erejéig kell helytállnunk az esetleges tartozásokért, azaz 

59.600,- Ft-ig.  

Ahhoz hogy az Önkormányzat részére térítésmentesen át tudjuk venni az 

ingatlan résztulajdonát a Képviselő-testületnek határozatban fel kell 

hatalmaznia a polgármestert a szükséges nyilatkozat megtételére és a 

Maradványvagyon-hasznosító Zrt-nek való eljuttatására.  

Kéri, hogy a határozati javaslatot megtárgyalni és elfogadni szíveskedjenek. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 41/2023. 

(IV.26.) határozata határozata a kesztölci 1305/3 hrsz-ú ingatan 

tulajdonjogának rendezésével kapcsolatosan 

Kesztölc község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kesztölc belterület 

1305/3 hrsz-ú ingatlan 3/6 tulajdonjoga átengedésére az MVH Zrt felé 

benyújtott kérelmét az alábbiakkal kiegészíti  

• az Önkormányzat tudomásul veszi, hogy az Ingatlanhányad 

tulajdonjogát a fennálló, ingatlannyilvántartásba bejegyzett terhekkel 

együtt szerzi meg,  

• az Önkormányzat helytáll a törvényes örökléssel a Magyar Állam 

tulajdonába került Ingatlanhányadhoz kapcsolódó hagyatéki 

kiadásokért, így különösen, a hagyatéki hitelezői igényekért, valamint 

a hagyatékkal kapcsolatos polgári jogi jogviszonyokban és a 

hagyatékkal kapcsolatos peres és nemperes eljárásokban keletkezett 

költségekért,  

• az Önkormányzat vállalja, hogy az Ingatlanhányad vonatkozásában sem 

a Magyar Állammal, sem annak képviseletét ellátó MVH Zrt-vel 

szemben semmilyen követelést nem támaszt.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Kesztölc belterület 

1305/3 hrsz-ú ingatlan 3/6 tulajdonjoga ingyenes átengedésére benyújtott 

kérelmet a fenti tartalommal megtett Kötelezettségvállaló Nyilatkozat 

formájában Kesztölc Község Önkormányzata nevében megtegye, a 

nyilatkozatot aláírja, valamint azt az MVH Zrt-nek ingyenes@mvhzrt.hu e-

mailto:ingyenes@mvhzrt.hu
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mail címre elektronikusan továbbítsa, valamint a nyilatkozat egy eredeti 

példányát tértivevényes küldeményként a Maradványvagyon-hasznosító Zrt 

1539 Budapest, Pf. 655. levelezési címére postai úton is megküldje. 

 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester  

Határidő: 2023. május 3. nyilatkozat benyújtására 

 

 Kérelem 0116/33. és 0116/34. hrsz ingatlanok belterületbe 

vonására – Malyáné Kara Rita Magdolna és Szőkéné Kara 

Réka lakosok részéről 

 

Szántó Erika jegyző: elmondja, hogy Malyáné Kara Rita Magdolna 2220 

VECSÉS, Fő út 36. 8. ajtó és Szőkéné Kara Réka 2510 DOROG, István király 

utca 11. C. ép. földszint 2. a. szám alatti lakosok kérelemmel fordultak a 

Képviselő-testülethez, amelyben kérték a kesztölci 0116/33. és 0116/34. 

hrsz. ingatlanok belterületbe vonását. 

A többször módosított 7/2021. (XI. 25.) Kesztölc Község helyi építési 

szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletben foglaltak szerint ez a terület 

a Lf1 besorolású „tervezett belterületi határvonalon” belül található, 

belterületbe vonása javasolt. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 42/2023. 

(IV.26.) határozata a kesztölci 0116/33. és 0116/34. hrsz ingatlanok 

belterületbe vonásáról 

Kesztölc község Képviselő-testülete támogatja Malyáné Kara Rita Magdolna 
2220 VECSÉS, Fő út 36. 8. ajtó és Szőkéné Kara Réka 2510 DOROG, István 

király utca 11. C. ép. földszint 2. a. szám alatti lakosok kérelmét a kesztölci 
0116/33. és 0116/34. hrsz ingatlanok belterületbe vonására vonatkozóan. 
 

A többször módosított 7/2021. (XI. 25.) Kesztölc Község helyi építési 
szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletben foglaltak szerint ez a terület 
a Lf1 besorolású „tervezett belterületi határvonalon” belül található, 

belterületbe vonása javasolt. 
 

A belterületbe csatolással kapcsolatos költségek kérelmezőket terhelik. 

 

Felelős:      Farkas Krisztina polgármester 

Határidő:    azonnal  
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 Kérelem 4958 hrsz ingatlan belterületbe vonására – Kara 

Dániel Lajos és Kara Dániel Lajosné lakosok részéről 

 

 

Szántó Erika jegyző: elmondja, hogy Kara Dániel Lajos és Kara Dániel 

Lajosné, 2517 Kesztölc, Felső pincesor 1. sz. szám alatti lakosok kérelemmel 

fordultak a Képviselő-testülethez, amelyben kérték a kesztölci 4958 hrsz. 

ingatlan belterületbe vonását. 

A többször módosított 7/2021. (XI. 25.) Kesztölc Község helyi építési 

szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletben foglaltak szerint ez a terület 

a Lf1 besorolású „tervezett belterületi határvonalon” belül található, 

belterületbe vonása javasolt. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 43/2023. 

(IV.26.) határozata kesztölci 4958. hrsz ingatlan belterületbe vonásáról 

Kesztölc község Képviselő-testülete támogatja Kara Dániel Lajos és Kara 

Dániel Lajosné, 2517 Kesztölc, Felső pincesor 1. sz. szám alatti lakosok 
kérelmét a kesztölci 4958. hrsz ingatlan belterületbe vonására vonatkozóan. 
 

A többször módosított 7/2021. (XI. 25.) Kesztölc Község helyi építési 
szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletben foglaltak szerint ez a terület 
a Lf1 besorolású „tervezett belterületi határvonalon” belül található, 

belterületbe vonása javasolt. 
A belterületbe csatolással kapcsolatos költségek kérelmezőket terhelik. 

Felelős:      Farkas Krisztina polgármester 

Határidő:    azonnal 

 

Farkas Krisztina polgármester egyéb hozzászólás nem lévén az ülést bezárta, 

a továbbiakban az ülés szociális ügyben zárt ülésen folytatódik. 

Zárt ülésen a Képviselő-testület a 44/2023. (IV.26.) számú határozatban 

szociális támogatásról döntött. 

 

 

 

Farkas Krisztina         Szántó Erika  

   polgármester              jegyző 


